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Tento projekt je financován z ESF (http://www.esfcr.cz/) prostřednictvím OP VVV 

(http://www.msmt.cz/strukturalni-fondy-1/op-vvv). 

Výzva č. 02_17_047 pro Místní akční plány rozvoje vzdělávání II 

ZÁPIS  

5. JEDNÁNÍ REALIZAČNÍHO TÝMU MAP II pro SO ORP Děčín 
Číslo projektu: CZ.02.3.68/0.0/0.0/17_047/0008611 

datum konání 18. 6. 2018 

čas konání 11:30 – 13:00 hod. 

místo konání MM města Děčín, 28. října 1155/2, 405 02 Děčín I – zasedací místnost B1 

 

PŘÍTOMNI:  

Dle prezenční listiny, která je k dispozici v kanceláři žadatele MAS Labské skály, z.s. 

PROGRAM JEDNÁNÍ: 

• Uvítání 
• Aktuální informace k projektu 
• Sestavení pracovních skupin a jejich zapojení – výstupy ze společného setkání PS (29. 5. 2018) 
• Provozní porada ředitelů příspěvkových organizací města Děčín – shrnutí (7. 6. 2018) 
• Příprava KA 2 – Rozvoj a aktualizace MAP a KA 4 – Implementace 
• Publicita projektu – Informace o projektu ve Zpravodaji města Děčín, Českokamenických 

novinách a Benešovském zpravodaji 
• Různé 
• Závěr 

 
PRŮBĚH JEDNÁNÍ: 

• Úvodem přivítala hlavní manažerka projektu H. Blažková (dále jen hlavní manažerka) přítomné 
členy Realizačního týmu (dále už jen „RT“) na 5. jednání RT MAP II pro SO ORP Děčín a představila 
program 5. jednání RT. Členové RT byli vyzváni k podání připomínek či doplnění  navrženého 
programu. Nikdo z přítomných členů RT neměl k programu připomínky, ani nedošlo k jeho 
doplnění. 

• H. Blažková zhodnotila splnění úkolů z minulého jednání RT: přetrvávají následující úkoly > příprava 
revize a aktualizace SWOT-3 analýzy – návrh, projednání, připomínkování RT a příprava návrhu 
Dotazníkového šetření. Ostatní zadané úkoly ze 4. jednání RT byly splněny. 

• H. Blažková informovala přítomné o aktuálním stavu schvalování žádosti a uvedla, že se stále čeká 
na rozhodnutí Výběrové komise ŘO OP VVV (dále jen ŘO). Dle propočtu časových lhůt měl být 
žadatel informován k 11. 6. 2018, tento termín se však ze strany ŘO prodlužuje a do dnešního dne 
žadatel neobdržel vyjádření VK ŘO. Z tohoto důvodu se pravděpodobně posune i termín vydání 
právního aktu a termín první zálohové platby. 

• H. Blažková se vrátila k proběhlému setkání pracovních skupin (dále už jen „PS“), které se 
uskutečnilo 29. 5. 2018 v zasedací místnosti MM Děčín.  Sdělila, že na setkání byli představeni 
vedoucí a členové všech PS. Uvedla však, že v PS financování již nyní musí dojít ke změně (Ing. R. 
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Jírová nástup na MD) a požádala členy RT o pomoc při hledání nových adeptů na nominaci do PS 
financování.  
 

• Jako další Hana Blažková a Bc. Jiří Zikmund sdělili, že se zúčastnili provozní porady ředitelů 
příspěvkových organizací metodicky vedených OŠK, na které H. Blažková představila Bc. J. 
Zikmunda jako koordinátora projektu MAP pro oblast město Děčín. Ten poté seznámil přítomné s 
činností koordinátora na území města Děčín. Dále přítomným přednesl informace k aktivitám 
projektu, především ke klíčové aktivitě 2. Rozvoj a aktualizace MAP (konkrétně podaktivita 2.7 
Podpora škol v plánování) a klíčové aktivitě 4. Implementace MAP. Dále upozornil na připravovaná 
dotazníková šetření jak ze strany MŠMT, tak z pozice Realizačního týmu MAP II. V závěru své 
prezentace podal informace o plánované aktualizaci analytické části MAP Strategického rámce,  
SWOT-3 analýzy a Akčního plánu. Nikdo z přítomných neměl po krátké prezentaci žádné 
připomínky ani dotazy. 
 

• J. Zikmund ke klíčové aktivitě KA4 - Implementace MAP uvedl, že na základě podrobných analýz 
provedených v rámci projektu MAP byly stanoveny priority a cíle, na kterých se shodli aktéři ve 
vzdělávání v rámci projektu MAP. Tyto priority a cíle jsou obsaženy ve Strategickém rámci projektu 
MAP a ve schváleném dokumentu MAP. KA Implementace MAP vychází z těchto dohodnutých 
priorit, resp. stanovených cílů, podstatou této aktivity je přispět k naplnění těch cílů MAP, které 
považují klíčoví aktéři ve vzdělávání za stěžejní, a které není možné naplňovat z jiných zdrojů (riziko 
dvojího financování). V návaznosti na tuto aktivitu byly vypracovány tzv. pracovní listy, na které 
organizace zaznamenají své aktivity. Tyto pracovní listy dále poslouží pro tvorbu akčního plánu. 
Pracovní listy budou všem aktérům rozeslány e-mailem. 
 

• K povinné publicitě projektu uvedla H. Blažková, že vyšel článek o MAP II ve Zpravodaji města 
Děčín, Benešovských novinách a v Českokamenických novinách. 
 

• Jako další bod jednání byl návrh na konání společného setkání zástupců celého venkovského území 
z MAS Labské skály a MAS Ceský sever.  Členové RT se shodli na termínu v posledním týdnu měsíce 
srpna 2018. 

• V návaznosti na harmonogram výzev IROP se členové RT dohodli na oslovení zřizovatelů 
mateřských škol v souvislosti s plánovaným vyhlášením výzev z IROP č. 87 Infrastruktura  
pro předškolní vzdělávání II a č. 88 Infrastruktura pro předškolní vzdělávání II (SVL - sociálně 
vyloučené lokality). Pokud by některé zařízení mělo v úmyslu zvyšovat kapacitu mohlo by čerpat 
finanční prostředky z IROP formou odpovídající výzvy. H. Blažková upozornila, že stále platí 
podmínka souladu investičního záměru se Strategickým rámcem MAP (Místní akční plán). Výzvy se 
týkají navyšování kapacit infrastruktury mateřských škol a dětských skupin. Mělo by se  
jednat o projekčně připravené záměry. Vyhlášení výzvy je plánováno na září 2018, zahájení příjmu 
žádostí a ukončení příjmu žádostí pak na měsíc říjen 2018. Příjem žádostí bude opravdu jenom 
jeden měsíc. 

• Bc. J. Zikmund poděkoval členům RT za spolupráci a připomínkování pracovních listů a uvedl, že je 
nutné dohodnout rozeslání PL na organizace.  Jako další zmínil aktualizaci Akčního plánu v 
návaznosti na Implementaci. Členové RT se shodli za aktualizaci AP v podzimním termínu souběžně 
s Implementací. 

• H. Blažková požádala členy RT, aby do 30. 6. 2018 zaslali na mailovou adresu H. Blažkové termíny 
svých letních dovolených (červenec + srpen 2018). 
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• Členové RT si stanovili další jednání RT na červenec 2018. Místo, termín a čas bude H. Blažkovou 
upřesněn. 

• Po vyčerpání všech bodů programu jednání poděkovala H. Blažková přítomným za jejich účast a 
ukončila jednání. 

 

ZÁZNAM VYPRACOVALA:                                          Jaroslava Srbová 

                                                                                        Administrátor a asistent projektu 

ZÁZNAM OVĚŘILA:                    H. Blažková 

                                                                                        Hlavní manažer a koordinátor projektu MAP II 

         Mgr. Anna Zemanová 

         Administrátor projektu za partnera město Děčín 

 

Jaroslava Srbová     _____________________________________ 

 

Hana Blažková      _____________________________________ 

 

Mgr. Anna Zemanová     _____________________________________ 

V Libouchci dne: 22. 6. 2018 

ÚKOLY PLYNOUCÍ Z JEDNÁNÍ: 

 

úkol pro termín 

Vypracovat a rozeslat zápis včetně 
příloh z 5. jednání všem členům RT 

J. Srbová neprodleně 

Rozeslat pracovní listy 
H. Blažková 
H. Kracmanová 
Bc. J. Zikmund 

neprodleně 

Oslovit zřizovatele MŠ – výzva č. 87 
a 88 - IROP 

H. Blažková 
H. Kracmanová 
Bc. J. Zikmund 

co nejdříve 

Naplánovat a připravit setkání 
zástupců venkovských MŠ a ZŠ 

H. Blažková 
H. Kracmanová 

do 08/2018 

Návrhy na členy PS všichni členové RT co nejdříve 

Rozpis dovolených zaslat H. 
Blažkové 

všichni členové RT neprodleně 

 

PŘÍLOHY: 

1. Pozvánka a program 
3. Pracovní listy 
4. Harmonogram výzev IROP 


